



## VALCOURT REGISTRATION FORM

<u>Nom/Name</u>	<u># Dosard/ numéro</u>	<u>Date naissance /Birthday</u>
<u>Adresse/Adress + postal code</u>	<u>Ville/Town</u>	<u>Phone :</u>
<u>Marque/Sled</u>	<u>Modèle/Model</u>	<u>Année/Year</u>
<u>Transpondeur #</u>	<u>Association</u>	<u>Membership</u>

**PRÉ-INSRIPTION OBLIGATOIRE / MANDORY PRE-REGISTER : Date butoir – Deadline : FEB 5TH**

**Un frais d'administration de 20.00\$ sera appliquer si le pilote n'est pré-inscrit et nous pourra pas participer au pratique le jeudi 9 février**

**An administration fee of \$20.00 will be applied if pre-registration - The pilot will not be allow at the practice if not pre-register -**

<u>CLASSES</u>	<u>Ven/Fri</u>	<u>Sam/Sat</u>	<u>Dim/Sun</u>	<u>Coût / Entry fee</u>	<u>TOTAL</u>
Pro Champ				67. \$ can. X jour(s) /day(s) NOTE: Fri. Registration 100.\$	
Semi-Pro Champ (pay back)				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Sport Champ (plaques)				25. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Pro Formula 500				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Semi-Pro Formula 500 (pay back)				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Sport Formula 500 (plaques)				25. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Factory 600				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Combo (Semi-Pro Champ/Factory 600)				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Outlaw 600 (pay back)				52. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Junior 340				42. \$ can. X jour(s) /day(s)	
Vintage 1cyl -				35. \$ can. X jour(s) /day(s)	

**Aide au promoteur / Support to the promotor (10. \$ par coureur / 10. \$ per driver)**

**10.00\$**

**Driver Ambulance fee (10\$ class or 25\$ max)**

\_\_\_\_\_

**Supplément pour inscription sur place / on-site registration fee (20\$ fee)**

\_\_\_\_\_

**Note: Dans toutes les classes PRO, Factory 600 ainsi que dans la classe Combo, du coût d'inscription, C.P.T. garde 10.00 \$ de frais d'administration + 10.00 \$ pour le fond d'ambulance par jour et le reste du montant retourne au promoteur. Dans les classes (pay back), C.P.T. garde 10.00 \$ de frais d'administration + 10.00 \$ pour le fond d'ambulance par jour (Vintage 15.00 \$) et le reste du montant retourne aux coureurs sous forme de bourses. Dans les classes à trophées, le plein montant reste à C.P.T.**

**In all PRO classes, Factory 600 as well as Combo classes, C.P.T. keeps 10.00 \$ per day for administration fees + 10.00 \$ for the Ambulance Fund and the balance goes back to the promoter. In the (pay back) classes, C.P.T. keeps 10.00 \$ per day for administration fees + 10.00 \$ for the Ambulance Fund (Vintage 15.00 \$) and the balance of the amount goes back to the drivers by way of the purse. In trophy classes, the total amount goes to C.P.T. .**

Je déclare être informé qu'il y a des risques pour ma santé et ma condition physique lors de participation à des courses sanctionné par Circuit Pro Tour et je participe à mes risques et périls.

I declare that I am aware that there are risks for my health and my physical condition when I participate in races sanctioned by Circuit Pro Tour and I take part at my own risk and peril.

**SIGNATURE** \_\_\_\_\_ **DATE** \_\_\_\_\_ **TOTAL=** \_\_\_\_\_